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Sähköisen aloitepankin/aloiterekisterin käyttöönotto 

Raahen kaupungin valtuustossa tehdään ja käsitellään runsaasti valtuustoaloitteita, 
valtuustokysymyksiä ja kuntalaisaloitteita, mutta näitä  tehtyjä aloitteita tai kysymyksiä 
vastauksineen on vaikea löytää mistään, sillä meillä ei ole olemassa minkäänlaista rekisteriä tai 
aloitepankkia, jonne aloitteet olisi vuosien varrella koottu. Menneistä pöytäkirjoistakaan ei ole 
pitkään apua, sillä pöytäkirjojen nähtävilläoloaika on suhteellisen lyhyt. 

Esitämmekin, että Raahen kaupunki ottaa käyttöön sähköisen aloitepankin/aloiterekisterin, josta 
löytyy valtuutettujen ja valtuustoryhmien tekemät aloitteet, valtuustokysymykset sekä kuntalaisten 
tekemät kuntalaisaloitteet. Jätetyt aloitteet ja kysymykset olisi syytä kirjata heti pöytäkirjan 
hyväksymisen jälkeen sähköiselle alustalle kaupungin nettisivujen yhteyteen ja niihin lisättäisiin 
aikanaan saadut vastaukset. Tällaisesta sähköisestä aloitepankista tai aloiterekisteristä olisi 
kuntalaisten ja meidän päättäjien helppo tarkastaa, että onko jostakin itselle tärkeästä asiasta jo 
tehty aikaisemmin aloite ja mitä aloitteeseen on mahdollisesti vastattu. Toki aloitteiden uusiminen 
voi olla aika ajoin fiksua, mutta onpa sattunut niinkin, että samansisältöiset aloitteet on tehty 
peräkkäisissä valtuuston kokouksissa, tosin eri valtuutettujen toimesta. Tällainen rekisteri 
mahdollistaisi paremmin aloitteiden seuraamisen meille kaikille ja voisi vähentää turhaa 
päällekkäistä työtä. 
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